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Betreft: Schriftelijke (vervolg)vragen SP over de concentratie van voedselbanken in De Rink. 

 

Geacht college, 

Naar aanleiding van uw beantwoording (d.d. 16 april 2025) van de schriftelijke vragen van onze partij 
over de concentratie van de voedselbanken in Maastricht (d.d. 6 januari 2025) wil de SP graag nog 
wat aanvullende opmerkingen en vragen met u delen. 

Uit uw reactie blijkt duidelijk dat de gemeente geen actieve rol speelt in deze ontwikkeling en dat 
ook niet ambieert. Hoewel wij de juridische en technische overwegingen achter deze houding 
kunnen begrijpen, vinden wij dit maatschappelijk onbegrijpelijk. Zeker in het licht van het 
coalitieakkoord, dat de titel ‘Stad van verbondenheid’ draagt. Het gaat hier immers om een 
aanzienlijke groep kwetsbare inwoners, die te maken krijgt met een ingrijpende, top-down 
georganiseerde verandering, zonder noemenswaardige inspraak. Voor veel van hen betekent dit het 
verlies van vertrouwde gezichten en sociale contacten die men wekelijks ontmoette bij de 
buurtgerichte voedselbankvoorzieningen. Ook voor de vrijwilligers is deze overgang ingrijpend. Heeft 
het college ook met hen contact gehad? Vrijwilligers vormen een onmisbare schakel in de sociale 
basis een ambitie waar het gemeentebestuur zelf ook sterk op inzet. 

Mensen die gebruik maken van de voedselbank kampen vaak met meerdere, complexe problemen. 
Juist deze groep verdient de betrokkenheid van de gemeente. Zij mogen er wat de SP betreft op 
rekenen dat zij gezien en gehoord worden – zeker in deze onzekere tijden. Het college lijkt nu vooral 
te vertrouwen op de inzet van de nieuwe, centrale Maastrichtse Voedselbank. Dat achten wij 
onvoldoende; het doet geen recht aan de belangen van de mensen die het betreft. 

Wij roepen het college dan ook op om in gesprek te gaan met de betrokkenen bij de nieuwe locatie 
De Rink. Toon als gemeentebestuur persoonlijk betrokkenheid, en geef het signaal af dat wij er als 
raad en college zijn om bij te springen waar nodig. Bovendien biedt dit de gelegenheid om direct 
vinger aan de pols te houden bij thema’s als armoede, eenzaamheid en sociale uitsluiting. Overweeg 
ook de oprichting van een laagdrempelig gemeentelijk contactpunt in het gebouw, zodat inwoners 
gemakkelijk hulp en informatie kunnen vinden. 

  

https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/question/action=showanswer/gd=8a28a808828a08aa02a2aa20e2c7602f/antwoord_voor_SP_-_De_mogelijke_concentratie_van_voedselbanken_in_Maastricht.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/question/action=showdoc/gd=8a28a808828a08aa02a2aa20e2c7602f/SP_-_De_mogelijke_concentratie_van_voedselbanken_in_Maastricht.pdf


 
 
Naar aanleiding van de beantwoording van onze eerdere vragen, heeft onze fractie de volgende 
vervolgvragen voor uw college. 

1. Is het college bereid om actief in gesprek te gaan met zowel gebruikers als vrijwilligers van de 
voormalige buurtgerichte voedselbanken, om hun ervaringen en zorgen in kaart te brengen 
en daarover te rapporteren aan de raad? Zo ja, wanneer mogen wij deze verkenning 
tegemoet zien? Zo nee, waarom niet? 

 

2. Hoe verhoudt de passieve houding van de gemeente zich volgens uw college tot de ambities 
uit het coalitieakkoord om een ‘stad van verbondenheid’ te zijn? 
 

3. Erkent het college dat de centralisatie van de voedselbanken voor veel kwetsbare inwoners 
een verlies aan sociale samenhang en nabijheid betekent? Zo ja, welke maatregelen acht het 
college wenselijk om dit te verzachten? Zo nee, waarom niet? 
 

4. Is het college bereid een gemeentelijk contactpunt in te richten binnen De Rink, waar 
inwoners met vragen of problemen laagdrempelig terechtkunnen? Zo ja, op welke termijn 
mogen wij de inrichting van een dergelijk initiatief tegemoet zien, dat wat de SP betref 
vergelijkbaar zou moeten zijn met de oude wijkservicepunten? Zo nee, waarom niet? 
 

5. Op welke wijze houdt het college toezicht op de effecten van de centralisatie voor thema’s 
als armoede, eenzaamheid en sociaal isolement, en hoe worden deze gemonitord? 

Hoogachtend, 
 
Jack van Gelooven 
Fractievoorzitter SP 

 

 

 


